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Geachte leden van de raad, 
 

 

Sinds 20 april 2016 vangt het COA asielzoekers op in het asielzoekerscentrum aan de Schepersmaat 
4. De huidige bestuursovereenkomst tussen de gemeente en het COA loopt tot 1 april 2026. In het 
bestuursakkoord 2022-2026 ‘Dichtbij en daadkrachtig’ hebben wij aangegeven open te staan voor 
een structurele plaats voor een AZC in Assen.  
 
Als eerste stap in dit proces, hebben wij op 12 december 2024 een rondetafelgesprek 
georganiseerd. Wij hebben met u gesproken over onze inzet om de bestaande situatie te 
continueren, zowel de huidige locatie aan de Schepersmaat als het huidige aantal opvangplekken 
van 1000. Wij hebben u gevraagd om aandachtspunten mee te geven voor het vervolgproces. U 
heeft ons onder andere geadviseerd om onze inwoners te betrekken in het proces en met hen het 
gesprek aan te gaan over het AZC. 
 
Met deze brief informeren wij u over het participatietraject. 
 
Eerste gesprek klankbordgroep AZC 
De klankbordgroep van het AZC, met bewoners uit de wijken Zuiderpark en Assen-Oost, heeft op 
verschillende momenten aangegeven, het gevoel te hebben dat het besluit over het structurele AZC 
al genomen is. Na afloop van de bijeenkomst op 12 december hebben wij daarom met deze 
klankbordgroep een afspraak gemaakt om met elkaar in gesprek te gaan. Dit gesprek heeft 
plaatsgevonden op 15 januari 2025, bij een van de bewoners van de wijk Zuiderpark. 
 
Tijdens dit gesprek hebben wij nogmaals aangegeven, wat onze inzet is. Wij hebben geluisterd naar 
de zorgen van de bewoners en het beeld dat bij hen leefde, dat het besluit over het AZC al genomen 
is, weg kunnen nemen. Ook hebben wij verteld, hoe we van plan zijn de inwoners van Assen bij het 
proces te betrekken. Het was een prettig gesprek. De omwonenden hebben aangeven dit als 
positief ervaren te hebben. 
 
Vervolg participatietraject 
Tijdens het gesprek met de omwonenden, hebben we verteld dat we graag meerdere 
keukentafelgesprekken willen organiseren. Deze gesprekken zullen plaatsvinden in maart van dit 
jaar. De inwoners van de wijken Zuiderpark, Assen-Oost , Oud-Zuid, Diepstroeten en de Graswijk 
ontvangen van ons een directe uitnodiging.   



  
  

 

Andere inwoners roepen we op via de Berichten van de Brink om zich aan te melden voor een 
gesprek en mee te denken over hoe we een structurele plaats voor het AZC in Assen zo goed 
mogelijk kunnen organiseren. 
 
Tijdens deze gesprekken zetten wij ons voornemen uiteen en vragen wij de inwoners om hierop te 
reageren. Waar maken inwoners zich zorgen over, wat kan er goed en wat kan er beter, waar 
moeten we rekening mee houden? We stellen deze vragen ook aan de bedrijven rond het AZC en 
de politie. Vervolgens wegen we de informatie. We kijken waar we de inwoners tegemoet kunnen 
komen en of we onze inzet op basis van de opgehaalde informatie willen aanpassen. Het besluit 
over het AZC leggen we voor de zomer van 2025 voor aan uw raad. 
 
Onderzoek Universiteit van Amsterdam 
In januari 2025 heeft een groep van 90 studenten een draagvlakonderzoek uitgevoerd naar de 
opvang van asielzoekers in Assen. De studenten hebben 90 interviews afgenomen en er zijn ruim 
450 enquêtes ingevuld. Wanneer we het rapport van de UvA ontvangen, sturen wij u dit ter 
informatie toe. De resultaten van dit onderzoek nemen wij ook mee in onze afwegingen over het 
AZC. 
 
Mocht u naar aanleiding van deze brief nog vragen hebben, dan horen wij dat graag. 
 

Met vriendelijke groet, 
 
burgemeester en wethouders, 
 
   
 

 

 

 

 

 

 

burgemeester     gemeentesecretaris 
M.L.J. Out     T. Dijkstra  
 


